
Protokół nr 51/2014 

z LI sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 25 lutego 2014 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. W sesji wzięli udział radni dzielnicy, według listy obecności oraz goście. 

O godzinie 18.00, po stwierdzeniu obecności 19 radnych, co wobec składu Rady liczącego 

21 osób stanowi kworum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał, 

przewodniczący otworzył sesję. 

Po przywitaniu gości przewodniczący poinformował, że do protokołu z L sesji Rady odbytej 

w dniu 28 stycznia 2014 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest równoznaczne 

z jego przyjęciem. 

Po przywitaniu gości przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad oraz poinformował, 

że na podstawie § 10 ust. 2 w związku z § 19 ust.5 Regulaminu Dzielnicy VII zostały złożone 

wnioski o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał według druków nr: 582, 583, 

584, 585, 586, 587, 588, 589, 590, 591, 592, 593, 594, 595, 596, 597, 598. Radni otrzymali 

stosowne druki. Wnioski zostały kolejno poddane pod głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał: 

projekt uchwały według druku nr 582 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 583 – jednomyślnie 17 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 584 – jednomyślnie 18 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 585 – jednomyślnie 17 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 586 – jednomyślnie 18 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 587 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 588 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 589 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 590 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 591 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 592 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 593 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 594 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 595 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 596 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 597 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 598 – jednomyślnie 19 głosów za. 

Wobec powyższego Rada przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Ochrony Środowiska 

i Utrzymania Zieleni Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2014 (projektodawca 

Komisja Ochrony Środowiska i Utrzymania Zieleni – druk nr 580). 

4. Projekt uchwały w sprawie korekty do uchwały nr XXXIII/343/2012 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 27 listopada 2012 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 



Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 (projektodawca Komisja 

Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych – druk nr 581). 

5. Projekt uchwały w sprawie unieważnienia Uchwały nr XXXIII/343/2012 Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec z dnia 27 listopada 2012 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 (projektodawca Zarząd – 

druk nr 582). 

6. Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków zabezpieczonych w Budżecie 

Miasta na rok 2014 w ramach rezerwy celowej pn. „Dofinansowanie dla Dzielnic 

uczestniczących w budżecie partycypacyjnym w 2013 roku” (projektodawca Zarząd - 

druk nr 583). 

7. Projekt uchwały w sprawie powołania Doraźnej Komisji Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec ds. dzielnicowego budżetu obywatelskiego (projektodawca Zarząd – druk nr 

584). 

8. Projekt uchwały w sprawie zadań priorytetowych Dzielnicy VII na 2014 r. 

(projektodawca Zarząd - druk nr 585). 

9. Projekt uchwały w sprawie podziału rezerwy zadań priorytetowych Dzielnicy VII na 

2014 r. (projektodawca Zarząd – druk nr 586). 

10. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa namiotowego przekrycia dwóch kortów 

tenisowych na działce nr 3 obr. 14 Krowodrza, przy ul. Na Błoniach 1 w Krakowie” 

(projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury – druk nr 587). 

11. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Prusa w Krakowie (projektodawca Komisja 

Planowania Przestrzennego i Architektury – druk nr 588) 

12. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej przedłużenia prawa użytkowania o 20 lat 

części nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 106/7, obręb 9 Krowodrza 

(projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury – druk nr 589). 

13. Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Błonia Krakowskie” (projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury – druk nr 590). 

14. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwał w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniego Planu Finansowego 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 (projektodawca Zarząd – 

druk nr 591). 

15. Projekt uchwały w sprawie korekty uchwał w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniego Planu Finansowego 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 (projektodawca Zarząd – 

druk nr 592). 

16. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 



Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2014-2015 (projektodawca Zarząd – druk nr 593). 

17. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2014-2015 (projektodawca Zarząd – druk nr 594). 

18. Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XLIV/475/2013 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 27 sierpnia 2013 roku w sprawie zadań powierzonych z zakresu 

„budowa i przebudowa ulic gminnych wraz z oświetleniem” na 2014 r. (projektodawca 

Zarząd – druk nr 595). 

19. Projekt uchwały w sprawie przeniesienia środków z puli środków inwestycyjnych 

„budowa i przebudowa ulic gminnych wraz z oświetleniem” do puli środków bieżących 

„prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” (projektodawca Zarząd – druk nr 596). 

20. Projekt uchwały w sprawie zadań priorytetowych Dzielnicy VII na 2014 rok 

(projektodawca Zarząd – druk nr 597). 

21. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec do projektu 

„Strażnicy Pamięci” (projektodawca grupa radnych – druk nr 598). 

22. Oświadczenia, komunikaty, wolne wnioski. 

23. Zamknięcie sesji. 

Krzysztof Kwarciak poprosił o zmianę kolejności porządku obrad, tak, aby w pierwszej 

kolejności procedowane były projekty uchwał według druków nr 581, 582 i 595, w związku 

z obecnością grupy osób zainteresowanych sprawą budowy chodnika przy ul. Księcia Józefa 

na odcinku od ul. Kamedulskiej do ul. Pajęczej. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak przychylił się do wniosku radnego w kwestii projektów 

według druków nr 581 i 582. Co do projektu uchwały w sprawie druku nr 595, uznał, że 

winien on być procedowany zgodnie z przyjętym porządkiem, bowiem zawarte w nim zapisy 

zależą od tego, czy i w jakiej treści zostaną podjęte uchwały wcześniejsze. Zainteresowanych 

wynikiem głosowania uchwały według druku nr 595 poprosił o pozostanie na sesji. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie korekty do uchwały nr XXXIII/343/2012 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 27 listopada 2012 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 zreferowała w imieniu projektodawcy 

Magdalena Mardyła. 

W dyskusji udział wzięli: Szczęsny Filipiak, Krzysztof Kwarciak, Marzena Garzeł, Jakub 

Markowski, Jan Dziura-Bartkiewicz, Andrzej Budziak, Marek Golonka, Marcin Kapusta, 

Andrzej Hawranek, Łukasz Filipiak, Paweł Kajfasz oraz mieszkańcy osiedla Przegorzały. 

Piotr Tumidajski zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji. Za wnioskiem 

opowiedziała się Marzena Garzeł, przeciw wnioskowi – Paweł Kajfasz. Wniosek formalny 

został poddany pod głosowanie i przyjęty stosunkiem głosów: 16 za, 4 przeciw, 

1 wstrzymujący się. 

Na wniosek trzech radnych głosowanie nad uchwałą zostało przeprowadzone jako głosowanie 

imienne. Radni głosowali następująco: Andrzej Budziak – za, Paweł Bułat – przeciw, Jan 

Dziura-Bartkiewicz – przeciw, Łukasz Filipiak – przeciw, Szczęsny Filipiak – przeciw, Filip 



Gaczorek – wstrzymuje się, Marzena Garzeł – przeciw, Marek Golonka – przeciw, Andrzej 

Hawranek – przeciw, Krzysztof Jakubowski – przeciw, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – 

wstrzymuje się, Paweł Kowalski – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – przeciw, 

Magdalena Mardyła – wstrzymuje się, Jakub Markowski – przeciw, Jerzy Milej – przeciw, 

Marek Sikora – przeciw, Piotr Tumidajski – przeciw, Ewa Wcisło – za. 

Wynik głosowania  - 5 głosów za, 13 przeciw, 3 wstrzymujące się, oznacza, że projekt 

uchwały nie uzyskał w głosowaniu wymaganej większości, a tym samym został odrzucony. 

W trakcie procedowania 4 punktu porządku obrad na posiedzenie przybyli kolejni dwaj radni. 

Ad. 3. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Ochrony Środowiska 

i Utrzymania Zieleni Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2014 zreferował w imieniu 

projektodawcy Marcin Kapusta. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr LI/555/2014). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie unieważnienia Uchwały nr XXXIII/343/2012 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 27 listopada 2012 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2013-2014 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Paweł Kajfasz i Krzysztof Kwarciak, który powołując się na § 19 ust. 

3 regulaminu dzielnicy stwierdził, że dalsze procedowanie omawianego właśnie projektu 

uchwały, jak również pozostałych projektów wniesionych przez Zarząd do porządku obrad 

sesji, ze względu na brak opinii komisji merytorycznej, będzie stanowiło naruszenie prawa. 

Przewodniczący nie zgodził się z interpretacją zapisów regulaminu dzielnicy przedstawioną 

przez radnego Krzysztofa Kwarciaka, stwierdzając, że po jego ewentualnym wystąpieniu do 

urzędu miasta o interpretację tych zapisów, podjęte uchwały mogą zostać uchylone. 

Na prośbę radnego Andrzeja Hawranka przewodniczący Szczęsny Filipiak ogłosił 

pięciominutową przerwę w obradach. 

Po wznowieniu obrad przewodniczący zwrócił się do radnych o wyrażenie woli co do 

dalszego procedowania projektów uchwał na sesji w dniu dzisiejszym, informując, że 

w przypadku braku takiej woli złoży wniosek o odroczenie posiedzenia o co najmniej tydzień, 

celem umożliwienia komisjom zaopiniowania projektów uchwał. Z uwagi na fakt, że 

zdecydowana większość radnych opowiedziała się za kontynuowaniem obrad na jednym 

posiedzeniu, przewodniczący nie złożył wniosku o odroczenie. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie omówiony projekt uchwały.   

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 13 za, 4 przeciw, 3 wstrzymujące się (Uchwała 

nr LI/556/2014). 

Krzysztof Kwarciak zgłosił votum separatum w stosunku do podjętej uchwały. 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków zabezpieczonych w Budżecie Miasta 

na rok 2014 w ramach rezerwy celowej pn. „Dofinansowanie dla Dzielnic uczestniczących 

w budżecie partycypacyjnym w 2013 roku” zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr LI/557/2014). 



Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Doraźnej Komisji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec ds. 

dzielnicowego budżetu obywatelskiego zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. W dyskusji głos zabrali: Paweł Kajfasz, Julia Mach i Marcin Kapusta. 

Paweł Kajfasz zgłosił poprawkę, w myśl której w § 1 do składu komisji dopisuje się Pawła 

Kajfasza i Krzysztofa Kwarciaka. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr LI/558/2014). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie zadań priorytetowych Dzielnicy VII na 2014 r. zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, 

Paweł Kajfasz, Łukasz Filipiak, Filip Gaczorek, Magdalena Mardyła, Paweł Kowalski i Julia 

Mach, która zgłosiła wniosek formalny o przerwanie dyskusji. Za wnioskiem formalnym 

opowiedział się Paweł Bułat, głosu przeciw wnioskowi nie zgłoszono. Przed poddaniem 

wniosku pod głosowanie przewodniczący Szczęsny Filipiak odczytał listę osób zapisanych do 

głosu. Byli to następujący radni: Jakub Markowski, Marek Sikora, Krzysztof Kwarciak 

i Marcin Kapusta. 

Poprawki do projektu zgłosili Krzysztof Kwarciak i Marcin Kapusta. 

Wniosek formalny został przyjęty stosunkiem głosów: 13 za, 3 przeciw, 3 wstrzymujące się. 

Poprawka Krzysztofa Kwarciaka: 

W § 1 punkt 3 otrzymuje brzmienie: Montaż ławek przy Bulwarze Rodła – 5 000 zł. 

Dodaje się punkt 5: Zwiększa się rezerwę o 5 000 zł. 

Poprawka Marcina Kapusty: 

W § 1  pkt 1 dopisuje się po słowach „przy Pl. Na Stawach” – oraz przy ul. Dunin-Wąsowicza 

(1 szt.). 

Za poprawką Krzysztofa Kwarciaka oddano 7 głosów, przeciw 11, 1 osoba wstrzymała się od 

głosu. Tym samym poprawka nie uzyskała wymaganej większości głosów. 

Za poprawką Marcina Kapusta oddano 10 głosów, przeciw 7, 2 osoby wstrzymały się od 

głosu. Poprawka została przyjęta. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr LI/559/2014). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie podziału rezerwy zadań priorytetowych Dzielnicy VII na 2014 r. 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali: Paweł 

Kajfasz, Marcin Kapusta, Marzena Garzeł. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr LI/560/2014). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn.: „Budowa namiotowego przekrycia dwóch kortów tenisowych na działce 

nr 3 obr. 14 Krowodrza, przy ul. Na Błoniach 1 w Krakowie” zreferował w imieniu 



projektodawcy Krzysztof Jakubowski. W dyskusji udział wzięli: Szczęsny Filipiak, Andrzej 

Hawranek, Krzysztof Kwarciak, Krzysztof Jakubowski, Paweł Kajfasz.  

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 11 za, 6 przeciw, 2 wstrzymujące się (Uchwała 

nr LI/561/2014). 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Prusa w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof 

Jakubowski. W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Andrzej Hawranek, Paweł 

Kajfasz. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr LI/562/2014). 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej przedłużenia prawa użytkowania o 20 lat części 

nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 106/7, obręb 9 Krowodrza zreferował 

w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski.  

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr LI/563/2014). 

Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Błonia Krakowskie” zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof 

Jakubowski. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr LI/564/2014).  

Ad. 14. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwał w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniego Planu Finansowego i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego Zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się (Uchwała 

nr LI/565/2014).   

Ad. 15. 

Projekt uchwały w sprawie korekty uchwał w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniego Planu Finansowego i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr LI/566/2014). 

Ad. 16. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji 

w latach 2014-2015 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. W dyskusji 

udział wzięli: Marcin Kapusta, Paweł Kajfasz, Magdalena Mardyła. 



Uchwała została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr LI/567/2014). 

Ad. 17. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji 

w latach 2014-2015 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos 

zabrali Krzysztof Kwarciak i Andrzej Budziak. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr LI/568/2014).  

Ad. 18. 

Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XLIV/475/2013 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 27 sierpnia 2013 roku w sprawie zadań powierzonych z zakresu „budowa 

i przebudowa ulic gminnych wraz z oświetleniem” na 2014 r. zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Marcin 

Kapusta, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr LI/569/2014). 

Ad. 19. 

Projekt uchwały w sprawie przeniesienia środków z puli środków inwestycyjnych „budowa 

i przebudowa ulic gminnych wraz z oświetleniem” do puli środków bieżących „prace 

remontowe dróg, chodników i oświetlenia” zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. W dyskusji głos zabrali: Paweł Kajfasz, Andrzej Hawranek, Krzysztof Kwarciak, 

Szczęsny Filipiak. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się (Uchwała 

nr LI/570/2014).  

Ad. 20. 

Projekt uchwały w sprawie zadań priorytetowych Dzielnicy VII na 2014 rok zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. Poinformował on również zebranych 

o wprowadzonej autopoprawce do projektu, zgodnie z którą tytuł uchwały brzmi: „w sprawie 

zadań priorytetowych Dzielnicy VII na 2014 r., a która ze względu na ograniczenia czasowe 

nie została wydrukowana przed sesją. W dyskusji głos zabrał Łukasz Filipiak. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr LI/571/2014). 

Ad. 21. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec do projektu 

„Strażnicy Pamięci” zreferował w imieniu projektodawcy Paweł Kajfasz. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie - 17 za (Uchwała nr LI/572/2014). 

Ad. 22. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że na marcowej sesji rady gościem będzie nowy naczelnik Straży Miejskiej 

z Krowodrzy, 

 zwrócił się do Komisji Ochrony Środowiska i Utrzymania Zieleni o dopilnowanie, aby do 

mieszkańców dotarła w bieżącym roku informacja na temat zasad zimowego 

utrzymywania ulic, które określa zarządzenie Prezydenta Miasta Krakowa, 



 poinformował, że w dniach 26 marca i 11 kwietnia br. w godzinach 9.00-15.00 w siedzibie 

rady dzielnicy będą dyżurować przedstawiciele Urzędu Skarbowego Kraków – Krowodrza 

w ramach akcji „Wyślij PIT przez internet w radzie dzielnicy”; do rady wcześniej zostaną 

dostarczone ulotki do rozdania mieszkańcom, 

 poinformował, że w najbliższym czasie z inicjatywy mieszkańców Salwatora odbędzie się 

sprzątanie wałów Rudawy, na które zaprasza wszystkich chętnych; szczegółowe 

informacje będą podane do wiadomości po ustaleniu terminu,  

 zwrócił się do nowopowołanej komisji doraźnej o pilne podjęcie prac związanych 

z dzielnicowym budżetem obywatelskim, 

 poinformował, że ZIKiT przesłał do dzielnicy pismo, w którym wyjaśnia, że sprawa 

wprowadzenia strefy skrzyżowań równorzędnych na terenie Półwsia Zwierzynieckiego 

została jedynie odsunięta w czasie z uwagi na ogrom prac związanych z wprowadzaniem 

strefy płatnego parkowania; w tym samym piśmie ZIKiT zwraca się do rady o przesłanie 

do końca kwietnia br. propozycji w zakresie wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na 

kolejnych ulicach Półwsia. 

Marek Sikora zwrócił się do radnych: Krzysztofa Kwarciaka, Magdaleny Mardyły i Jakuba 

Markowskiego o zapoznanie się z przesłaną im propozycją zmiany rozkładów jazdy linii 

autobusowej linii 109 i wyrażenie swojego stanowiska przed zwróceniem się do ZIKiT. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że Wydział Skarbu Miasta zwrócił się do rady o pomoc 

w związku z postępowaniem w sprawie wniosku mieszkańca o zasiedzenie nieruchomości 

przy ul. Polnych Kwiatów i poprosił o ewentualne informacje od osób zorientowanych 

w sprawie. 

Krzysztof Kwarciak nawiązał do procedowanej na ostatniej sesji uchwały w sprawie 

przepisów przejściowych związanych z wprowadzaniem nowych statutów dzielnic, twierdząc, 

że jednak okazały się one niewłaściwe i rada miasta będzie musiała zmienić zapisy 

w projektach uchwał. W sprawie tej głos zabrali również Szczęsny Filipiak i Andrzej 

Hawranek. 

Marcin Kapusta poruszył sprawę zespołu, który miałby się zajmować sprawą ruchu na 

Zwierzyńcu. Szczęsny Filipiak wyraził opinię, że sprawą winna się zająć przede wszystkim 

Komisji Infrastruktury.  

Marzena Garzeł poinformowała, że na najbliższym posiedzeniu Komisji Kultury Fizycznej, 

Sportu i Współdziałania z Organizacjami Pozarządowymi będzie omawiana sprawa 

organizacji tegorocznego Biegu Śladami Panien Zwierzynieckich, z udziałem nauczycieli w-f, 

i zaprosiła zainteresowanych. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że na posiedzeniu Komisji Kultury, Informacji i Kontaktów 

z Mieszkańcami obecna będzie młodzież uczestnicząca w programie „Uczeń – Obywatel”. 

Jakub Markowski przypomniał radnym o organizowanym przez Urząd Miasta Krakowa 

szkoleniu antysmogowym. 

Marek Golonka poruszył sprawę budowy pochylni przy klasztorze Sióstr Norbertanek. 

Szczęsny Filipiak stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie jest jeszcze umówione spotkanie 

z konserwatorem zabytków. 

Ad. 23. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 21.36 zamknął sesję. 

Protokołowała:                               Przewodniczący 

        Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek           

     Szczęsny Filipiak 


